
Dragi doktore, 

Danas me jcpozvao gosp.Brlič i ponudio mi da napišem za Bilten kojegn 
6e uskoro izdati naš muzej,članak koji bi otprilike imao ovaj naslov: 
Da li je Vukovaru potrebna galerija umjetnina ? Sječam se,prije neko—
liko godina,Vi i ja smo diskutirali o toj temi i Vi ste ved imali iz—
gradjene koncepcije o tome.Interesira me da 1± Vi j&-3 uvijek ostajete 
kod Vaše prvobitne odluke da bi u slučaju da se dobije odgovarajuča 
prostorija,odnosno zgrada za galeriju slika,bili voljni dati one slike 
lz Vašeg privatnog posjeda.Ne bih želio o nečemu pisati a da predhodno 
o tome nisam točno informiran pa Vas molim da mi što prije odgovorite 
jer bih članak trebao predati do konca ovoga mjeseca.Nadalje bih Vas 
molio da mi izložite ukratko Vaše koncepcije u vezi s tim jer Vi svakako 
imate velikog iskustva pa mi možete pomoči konkretnim prijedlozima. 
Interesira me koliko bi otprilike bilo slika,i imena autora. 
Uvjeren sam da bi se,naravno uz Vau pomoč i pomoć g.'3r1iča lmog10 u Vuke 
varu otvoriti galerija slika.Trebao bi samo jedan autorite koji bi to 
energičnije pokrenuo. 
Sigurno ste vidjeli plaketu koju sam radio povodom 2reče izložbe numi—
zmatičara.Sda radim na plaketi za DesetgodiAnjicu vukovarskog muzeja. 
Gospodin Brlič če Vam poslati nekoliko gipsanih odljeva a Vi izaberite 
koji mialite da je najbolji. 

Drago mi je da ste ozdravili i da čete uskoro moči nastaviti Vašu 
turneju. 

Rukoljub mi1ostivj gospodji,a Vas prijateljski pozdravlja 

Brene Crlenjak 

,[ukovar,Ribarska 19 
tl Vukovaru,12.Tv. 1 8. 
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